
 
Schriftelijke vragen aan college van B&W Almelo 

 

Zorgen over grote toename verkeersdrukte en baldadigheid in Hofkampstraat 

 

 

 

Geacht college,  

 

De bewoners van de Hofkampstraat maken zich grote zorgen over de toename 

van verkeersdrukte en "buurtvreemde" parkeerders die geen bewoner of 

bezoeker zijn en die dus geen binding met de buurt hebben. Ook zijn ze de 

overlast die wordt veroorzaakt door uitgaanspubliek meer dan spuugzat. 

 

Als men aan inwoners en bezoekers van Almelo vraagt wat men de mooiste 

straat van onze stad vindt, staat de Hofkampstraat steevast in de top drie. Hoe 

kan het dan dat de gemeente de miljarden pompt in het reconstrueren van het 

centrum, maar een van de mooiste straatjes van Almelo al decennia wordt 

verwaarloosd? Zouden wij als gemeente niet trots op dit erfgoed van Almelo 

moeten zijn? Zoals ook de bewoners van de Hofkampstraat trots zijn op hun 

woningen met hun authentieke gevels, waaraan zij dan ook zorgvuldig 

onderhoud plegen.  

 

Bent u ervan op de hoogte dat een groot gedeelte van de gevels in de 

Hofkampstraat beschermd stadsgezicht is of zelfs de status monument heeft? 

De huidige staat van de vervallen bestrating en het trottoir staat in schril 

contrast met de keurig onderhouden, statige herenhuizen. Graag horen wij van 

u wanneer er voor het laatst groot onderhoud aan de Hofkampstraat is 

gepleegd. Ook zouden wij graag van u horen of en wanneer er groot onderhoud 

ingepland staat.  

 

Als men kijkt naar de archieffoto’s kan gezien worden dat er de afgelopen 

vijftien jaar beetje bij beetje alle bomen en al het groen uit de Hofkampstraat 

zijn verdwenen. Op dit moment staat er nog een enkele boom in de straat, die 

volgens landschapsarchitect Martin Mulder op sterven na dood zijn door gebrek 

aan ruimte. Hoe kan het dat Almelo zichzelf wil profileren als de groenste stad 

van Twente, maar er in de Hofkamp structureel bomen verdwijnen? Graag 

horen wij wat de toekomstvisie is wat betreft het groen in de Hofkampstraat.  

 



Om de hoek van de Hofkampstraat is onlangs het kinderspeelpark Het Doepark 

aangelegd, aan het einde van de Hofkampstraat zit een basisschool en 

middenin de Hofkampstraat ligt een muziek-, dans- en kunstenschool (Kaliber). 

Bent u het met ons eens dat dit het beeld schept dat de Hofkampstraat een 

kindvriendelijke straat zou moeten zijn?  

 

Bent u ervan op de hoogte dat er al sinds de jaren negentig onvrede is vanwege 

de beslissing om verkeer, o.a. vanuit de Grotestraat, in de straat toe te laten? 

Met name vanwege de veiligheid voor ouderen en kinderen. Tot op de dag 

komen er bij de gemeente klachten binnen vanwege het vele verkeer dat de 

Hofkampstraat en aangrenzende straten als sluiproute gebruikt of middenin de 

woonwijk parkeert voor het centrum. Waarom heeft de gemeente al die tijd 

niets gedaan met deze geluiden? Ondanks dat de Hofkampstraat een dertig-

kilometer-zone is, geven verkeersdeskundigen Bert Snellenberg en Hans 

Veldscholten aan dat de huidige indeling van de straat uitnodigt tot hard rijden 

en onveilig rijgedrag.  

 

Bent u het met ons eens dat dit zorgelijk is in een straat waar veel kinderen 

moeten zijn vanwege sport, spel of school? Door de huidige indeling en het vele 

verkeer is het er op dit moment niet veilig voor kinderen om er onbegeleid te 

lopen of te fietsen. Laat staan dat kinderen uit de wijk er op straat kunnen 

spelen. Hoe kijkt u aan tegen de wens van de bewoners om de gehele straat 

weer autoluw te maken, zoals het nog niet zo lang geleden ook was?  

 

Bent u ervan op de hoogte dat alle bewoners van de Hofkampstraat jaarlijks 

bijna tachtig euro per auto betalen om te mogen parkeren in hun eigen straat? 

Bent u er ook van op de hoogte dat de bewoners, ondanks hun 

parkeervergunning, dikwijls hun eigen auto niet in de straat kwijt kunnen 

omdat de parkeerplekken in beslag worden genomen door centrumbezoekers? 

Het is algemeen bekend dat er in de Hofkampstraat e.o. niet of nauwelijks 

gehandhaafd wordt. Dit is dan ook de reden dat vele centrumbezoekers hun 

auto onbetaald parkeren in de Hofkampstraat en de aangrenzende straten. 

Vindt u het terecht dat de parkeerplekken die voor bewoners bestemd zijn, en 

waarvoor deze bewoners jaarlijks flink betalen, in beslag worden genomen 

door illegale parkeerders die een gratis plek om te parkeren in het centrum 

zoeken?  

 

De nadelen, onveiligheid en de overlast die een grote groep inwoners 

structureel ervaart door het toestaan van parkeren voor het uitgaanscentrum, 

in en om woonwijken, wegen niet op tegen de voordelen die slechts een 

enkeling hiervan ervaart. Bent u het met ons eens dat het voor iedereen beter 

zou zijn als er door centrumbezoekers geparkeerd zou worden op goed 

gereguleerde parkeerplaatsen die niet in en om woonwijken liggen? Door het 

ontbreken van handhaving loopt de gemeente toch al parkeerinkomsten mis.  

 

Hoe kijkt u er tegenaan om alternatieve, reeds bestaande, parkeerplaatsen 

en/of parkeergarages buiten de woonwijken te onderzoeken, waar, eventueel 

binnen bepaalde tijdszones, gratis geparkeerd zou kunnen worden voor het 

uitgaanscentrum? (De Partij Vrij Almelo heeft hier diverse keren zowel 

mondelinge als schriftelijke vragen over gesteld). Hierdoor zou parkeren in de 



Hofkampstraat en de aangrenzende straten niet langer nodig zijn en zou er 

daar een algeheel parkeerverbod kunnen ingevoerd worden, dat geldt voor 

iedereen behalve de bewoners. 

 

Graag vragen wij u de vragen te beantwoorden. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

namens de Partij Vrij Almelo (en bewoners) 

 

Harry de Olde 

 

 

  


